
 

 

1.  Opening en welkom door voorzitter VGG, de heer Ard van der Tuuk 

 

 

2. Vaststelling agenda    
 Agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
 

3. Mededelingen door de voorzitter  
 Er zijn geen mededelingen. 

 
 

4. Benoeming leden voor het Dagelijks Bestuur van de VGG  
 Voorzitter VGG, de heer van der Tuuk: er zijn drie nieuwe kandidaten voorgesteld 

voor de bestuursverkiezingen van de VGG. Dit is de heer E. (Eltjo) Dijkhuis 
(gemeente Het Hogeland), de heer J. (Jur) Mellies (gemeente Stadkanaal) en de 
heer H. (Henk) Dijkstra (gemeente Eemsdelta op voordracht van de 
Klankbordgroep Raadsleden). Zij stellen zich verkiesbaar en zijn unaniem 
voorgedragen vanuit het college en de Klankbordgroep Raadsleden.  
 
Voor het tweede termijn stellen zich verkiesbaar: de heer E. (Erik) Drenth 
(gemeente Midden-Groningen), de heer E. (Erich) Wünker (gemeente Oldambt) 
en mevrouw G. (Giny) Luth (gemeente Westerwolde). 
 
Er wordt unaniem ingestemd met de benoeming van de heer Dijkhuis, de heer 
Mellies en de heer Dijkstra in het Dagelijks Bestuur van de VGG en unaniem met 
de herbenoeming van de heer Drenth, de heer Wünker en mevrouw Luth.  
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5.  Vooruitblik BALV VNG op 2 december 2022  
 Secretaris VGG, de heer Sprenger: op 2 december vindt de BALV van de VNG 

plaats. Belangrijk punt tijdens de BALV is het integraal zorgakkoord (IZA) wat er ter 
besluitvorming staat. En de hervormingsagenda jeugd, waar veel gemeenten 
momenteel druk mee doende geweest. 
 
 
IZA, het gezond leven akkoord en de hervormingsagenda jeugd dat zijn de 
belangrijkste punten waar de algemene ledenvergadering van de VNG uitspraken 
over doet. Ook zijn er afhandelingen van diverse eerder ingediende moties 
 
De heer Nederveen: er staan een aantal moties op de agenda die gaan onder 
andere over onderwerpen die de heer Sprenger net toelichtte. Alle moties krijgen 
een positief advies van het bestuur krijgen. 
 
Wat niet als agendapunt aan de orde komt op de BALV is het onderwerp financiën, 
terwijl dat wel een onderwerp is waar alle gemeenten zich zorgen over maken op 
twee manieren; de grootste zorg is het ravijn van 2026: in dat jaar is er is geen 
duidelijkheid over de gemeentefinanciën. En de tweede zorg is dat het 
rijkvoornemens vanaf 2026 met een eigen belastinggebied voor gemeenten te 
komen. 
 
De heer Nederveen had verwacht dat dit tijdens in de moties zou worden 
besproken, dat is tot nu toe nog niet gebeurd. Tijdens de laatste VNG-commissie 
Financiën (van twee weken terug) is dit nog nadrukkelijk besproken en met elkaar 
overlegd dat dit onderwerp tijdens de BALV wel geadresseerd wordt. 
 
De heer Nederveen heeft hierover contact gehad met een aantal mensen van de 
VNG waaronder algemeen directeur Leonard Geluk. En die hebben verzekerd dat 
de voorzitter er in zijn rede bij de BALV er zeker aandacht voor zal vragen. 
 

 

6. Rondvraag en sluiting   
 De heer Langbroek vraagt aandacht voor het (hoog) op de agenda plaatsen van het 

onderwerp biodiversiteit. De voorzitter geeft aan dat dit punt, ook landelijk gezien, 
grote aandacht heeft en behoeft. Binnen de portefeuillehouderoverleggen van de 
VGG is dit een onderwerp wat meespeelt in de transitie van het landelijk gebied, 
evenals in de VNG-commissies over het landelijk gebied. Het is goed dat de heer 
Langbroek hier ook binnen de VGG aandacht voor vraagt. 
 
Niet meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter deze korte, digitale alv van de VGG. 
 
 

 

 


